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Liefste vrienden, 

Aan het einde van het jaar wordt in huiskamers over de hele wereld teruggeblikt 
en vooruitgekeken. Ik grijp die gelegenheid ook graag aan om dankbaar te zijn. 

We hebben vaak de neiging om wat klagerig te zijn in dit land. Om het glas als 
halfleeg te zien en te focussen op wat beter kan, in plaats van op wat goed is. 
Ook ik betrap me er soms op. Op zich is dat geen drama, want het zorgt ervoor 
dat we altijd weer streven naar vooruitgang. Maar het is ook gezond om even 
de tijd te nemen om rustig om ons heen te kijken en te beseffen hoeveel geluk we 
hier eigenlijk hebben. 

Het afgelopen jaar werd nog maar eens getekend door internationale crisissen 
die ook hier in Gent voelbaar zijn. De winkelkarren worden duurder, betaalbaar 
wonen is topprioriteit geworden, en extreme partijen bedreigen onze vrije ma-
nier van leven. Dat maakt ons bang. 

Toch mogen we ons niet uit het lood laten slaan. Nergens ter wereld werd de 
koopkracht zo goed beschermd als hier. Onze bedrijven blijven groeien en Gent 
is nog steeds een innovatieve topstad. Ik blijf een rotsvast geloof houden in ons 
allemaal, in onze stad, waar we iedereen vrij laten zonder ooit iemand los te 
laten. 

Enkele weken geleden had ik het voorrecht om het Oekraïense parlement toe te 
spreken, tussen de bombardementen door. Daar voel je hoe zwaar het leven kan 
zijn, wanneer vrijheid en democratie niet langer vanzelfsprekend zijn.

Laat ons dankbaar zijn voor hoe goed wij het hier hebben. 

Dankbaar omdat we ons steentje kunnen bijdragen, in de opvang van oorlogs-
slachtoffers. Dankbaar voor de vele raadsleden, schepenen en onze burgemees-
ter die elke dag hard werken om onze stad steeds beter te maken. Dankbaar 
dat we een nieuw jaar kunnen inzetten in de mooiste stad van het land. 

Dat laatste is misschien nog wel waar ik het meest dankbaar voor ben. Voor jullie. 
En voor de warmte die jullie iedere keer weer uitstralen. Het is ook waarom ik 
nooit meer weg wil uit Gent, en waarom Gent een voorbeeld voor het land is. 
Rug recht, nie neuten. Doordoen, en zorgen dat morgen beter wordt dan gisteren. 

Geniet van elkaar, tijdens deze feestdagen. Samen walsen we het nieuwe jaar in 
vol goede moed en lust om te vechten voor onze overtuigingen. 
 

   Stephanie D’Hose
   Fractievoorzitster
   Gemeenteraad Gent
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GENT HEEFT NIEUW 
ACTIEPLAN VUURWERK 
KLAAR
BURGEMEESTER MATHIAS DE CLERCQ

GRATIS PARKEREN 
VOOR SNELLE
SHOPPERS
SCHEPEN SOFIE BRACKE

Er komen in Gent meer dan 100 
shop&go-parkeerplaatsen. Daar kan je 
een half  uur gratis parkeren zonder tic-
ketje. “Zo blijven onze handelaars per-
fect bereikbaar, ook met de auto”, zegt 
schepen van handel Sofie Bracke.

Wie snel een taartje of een bloemstuk wil 
afhalen, kan zich vanaf nu parkeren op 
één van de 106 shop&go-parkeerplaat-
sen. Die komen in 30 straten verspreid 
over de hele stad. “Heel makkelijk, je 
hoeft zelfs geen ticketje te nemen”, legt 
Sofie uit. “Een sensor in de grond legt 
vast hoelang je er geparkeerd staat en 
dat mag maximum een half uur. Zo is er 
veel rotatie op de parkeerplaatsen en 
blijven de handelszaken de hele dag 
lang goed bereikbaar.” Wie liever wat 
langer komt shoppen, kan zijn auto na-

Uit verschillende wijken komen er jaarlijks 
veel klachten van Gentenaars over parti-
culier vuurwerk dat in hun buurt wordt af-
gestoken. Het verstoort de nachtrust, zorgt 
voor angstige huisdieren en brengt ook 
de openbare veiligheid in het gedrang. 
Bovendien merkt de politie dat vuurwerk 
steeds vroeger op het jaar en steeds vaker 
wordt afgeschoten. Het gebruikte vuur-
werk wordt ook steeds krachtiger.
“Bommetjes en vuurwerk veroorzaken veel 
overlast in onze stad, niet alleen voor men-
sen, ook voor dieren. We zetten daarom 
in op preventie, maar verhogen ook de 
pakkans via camera’s en door het bezit 
van vuurwerk te verbieden. Daarnaast 
werken we ook op inzicht door in te zetten 
op alternatieve trajecten voor wie betrapt 
wordt met vuurwerk”, zegt burgemeester 
Mathias De Clercq.
Medewerkers van vzw Jong werkten aan 
een campagnefilm ‘Verknal het niet’. Hierin 
spreken jongeren en professionals zich uit 
over de gevaren van vuurwerk en bomme-
tjes, voor zichzelf maar ook voor de buurt. 
De campagne zal ook zichtbaar zijn in het 
straatbeeld. Samen met Productions en Zo-
nen, Politiezone Gent en Brandweerzone 
Centrum komen er acties die jongeren en 

omstaanders sensibiliseren. Brandweerzo-
ne Centrum gaat ook langs bij jeugdver-
enigingen om te wijzen op het gevaar van 
vuurwerk en bommetjes.
Van 15 oktober tot en met 31 januari 
wordt ook het bezit van vuurwerk of pyro-
technisch materiaal verboden in de open-
bare ruimte, en dit van 18 uur ‘s avonds 
tot 6 uur ‘s morgens. Dat verbod is niet van 
toepassing op professionelen. Als minder-
jarige jongeren toch tegen de lamp lopen, 
kunnen ze bij een GAS-vaststelling kiezen 
voor een alternatief traject in plaats van 
een geldboete. Als alternatief worden die 
jongeren ingezet bij de brandweer of krij-
gen ze de kans om zich in te spannen in de 
nieuwe campagnemomenten volgend jaar. 
Daarnaast zal de politie ook verhoogd 
toezicht houden in wijken die gevoelig ble-
ken voor overlast door bommetjes en vuur-
werk. Voor het eerst worden er hiervoor 
ook drie tijdelijke camera’s ingezet. Alleen 
op oudejaar tussen middernacht en 1 uur 
is vuurwerk toegelaten. Bommetjes en an-
der knalvuurwerk blijven altijd verboden. 
Overtreders riskeren een GAS-boete van-
af 120 euro (voor meerderjarigen) of 60 
euro (voor minderjarigen). Dat kan oplo-
pen tot respectievelijk 350 of 175 euro.

Met de eindejaarsperiode in aantocht 
heeft de burgemeester een actieplan 
klaar rond vuurwerk en bommetjes. “Het 
plan zet sterk in op het bewustmaken van 
de gevaren van vuurwerk en bommetjes, 
en bestaat uit een bezitsverbod en de in-
zet van tijdelijke, vaste camera’s”, zegt 
burgemeester Mathias De Clercq.

“HET PLAN ZET STERK IN 
OP HET BEWUSTMAKEN 
VAN DE GEVAREN VAN 
VUURWERK”

NIEUWS UIT 
HET COLLEGE
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EERSTE CONCERTEN 
IN POP- EN ROCKZAAL 
WINTERCIRCUS
SCHEPEN SAMI SOUGUIR

tuurlijk kwijt in een ondergrondse garage 
of op een park&ride aan de rand van de 
stad. “Het fabeltje dat Gent niet meer 
bereikbaar is, mag nu stilaan de wereld 
uit. Er zijn heel veel mogelijkheden om 
naar onze stad te komen: met het open-
baar vervoer, de fiets, maar evengoed 
met de auto.” 
December wordt trouwens dé shopmaand 
bij uitstek in Gent, want er zijn maar 
liefst 5 Shop-op zondagen. “Veel winkels 
in het stadscentrum zijn elke zondag van 
december open, óók op 24 en 31 decem-
ber. Dat betekent dat zelfs de last minute 
shopper geen enkel excuus heeft om met 
lege handen op een feestje te verschij-
nen”, lacht Sofie. “En wie moe is van het 
shoppen, kan binnenstappen in één van 
onze vele cafés of restaurants en genie-
ten van de gezellige wintersfeer.” Op de 
zondagen in december kan je gratis met 
de bus of de tram naar het centrum. Je 
kan een ticket aanvragen via de web-
site van De Lijn of door “SHOPGENT” te 
sms’en naar 4884.

De zaal werd toegewezen aan VIER-
NULVIER en Democrazy. Zij zullen er 
voor de muziekprogrammatie zor-
gen en er meteen ook de concertzaal 
van de toekomst creëren. De zaal 
krijgt namelijk een unieke geluidsin-
stallatie: een zogenaamd ‘immersive 
soundsystem’. Concreet zullen in heel 
de zaal kleinere speakers voorzien 
worden. Daardoor schalt de muziek 
niet langer uit een handvol luidspre-
kers vooraan de zaal, maar klinkt het 
geluid in de hele zaal even goed. De 
ronde muren van de zaal krijgen bo-
vendien projectieschermen. Daardoor 
wordt het mogelijk om het publiek 
helemaal te laten omringen met een 
videoprojectie.
“Op die nieuwe technologieën is het 
nog even wachten. Maar nu staat wel 
al vast dat dit een unieke concertzaal 
wordt”, zegt Sami Souguir, schepen van 
cultuur en met sogent bouwheer van het 
Wintercircus. “Dit is een belangrijke 
stap voor het Gentse nachtleven, want 
het is een zaal waar de stad al bijna 
tien jaar op zit te wachten. Jarenlang 
was dit niet meer dan een idee, maar 
nu staat ze er toch maar.”
De zaal zorgt er ook voor dat Demo-
crazy eindelijk een vaste stek heeft 
in Gent. De nieuwe zaal kan zo’n 500 
muziekfans of  feestvierders ontvan-
gen. Ze is bereikbaar via een ingang 
aan de Krook. Na de tiendaagse 
testfase gaan de uitbaters nu aan 
de slag om de zaal volledig klaar te 
krijgen tegen het voorjaar van 2024. 
Ook boven de grond staat er heel 
wat te gebeuren in het Wintercircus. 
Het consortium TENT, bestaande uit 

De eerste concerten in de ondergrond-
se pop- en rockzaal in het Wintercircus 
zijn een feit. Tien dagen lang konden 
VIERNULVIER en Democrazy de zaal 
uittesten. Een historisch moment na 
tien jaar wachten. Schepen van cul-
tuur en stadsontwikkeling Sami Sou-
guir zag dat het goed was. 

Er wordt al vele jaren gesproken over 
de nieuwe pop- en rockzaal, maar nu 
is ze er echt. Op 16 november konden 
de eerste 500 muziekliefhebbers de 
unieke zaal uittesten. De zaal is wat 
een buitenbeentje in het muziekland-
schap. Ze bevindt zich onder het cen-
trale plein van het Wintercircus en is 
niet rechthoekig zoals de meeste con-
certzalen maar wel rond. 

Gentse ondernemers en organisaties, 
zal van het iconische gebouw een 
technologietempel maken met een fo-
cus op innovatie en gezondheidstoe-
passingen, maar ook op kunst en cre-
ativiteit. Het gebouw zal onderdak 
bieden aan werkplekken en cocrea-
tieruimtes voor start-ups en scale-ups, 
vergaderzalen, een auditorium en 
eet- en drinkgelegenheden. De ope-
ning is voorzien voor maart 2024.

“HET FABELTJE DAT 
GENT NIET MEER 
BEREIKBAAR IS, MAG
NU STILAAN DE
WERELD UIT”

“DIT IS EEN 
BELANGRIJKE STAP 
VOOR HET GENTSE 
NACHTLEVEN. EEN ZAAL 
WAAR DE STAD AL 
BIJNA TIEN JAAR OP
ZIT TE WACHTEN”
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Eerder dit jaar voerden onder impuls 
van Open Vld zowel de federale 
overheid (voor de Vlaamse, federa-
le en Europese verkiezingen) als de 
Vlaamse overheid (voor de lokale en 
provinciale verkiezingen) een vrij-
stellingsregeling in voor het zetelen 
in stem- of  telbureaus. “Dat moet 

een einde maken aan de verhalen 
van pechvogels die verkiezing na 
verkiezing moeten opdraven” zegt 
fractievoorzitster Stephanie D’Hose, 
die in de bevoegde gemeenteraads-
commissie vroeg naar de concrete 
impact van de nieuwe regeling voor 
de Gentenaar.

Het uitgangspunt is dat na twee keer 
zetelen de burgerplicht vervuld is. We 
weten allemaal dat Gent vaak een pi-
oniersrol opneemt en dat is in deze niet 
anders. Op initiatief van toenmalig 
schepen van burgerzaken Sofie Brac-
ke hielden de stadsdiensten al sinds 
2012 bij welke Gentenaars zetelden 
in een stem- of telbureau. Gentenaars 
die op die manier al twee keer hun 
zondagsrust opofferden, werden door 
de dienst burgerzaken geschrapt van 
de lijst.
In de nieuwe Vlaamse en federale vrij-
stellingsregeling gebeurt die schrap-
ping niet automatisch, maar moet je 
die zelf aanvragen. Dat moet er voor 
zorgen dat wie dan toch vrijwillig 
meer dan twee keer wil zetelen, daar 
wel nog de kans toe krijgt. De Gent-

se regeling was iets ruimer, aangezien 
die ook voor voorzitters en secretaris-
sen gold. Voortaan zal dat enkel voor 
bijzitters zijn. Maar de kern van de 
maatregel blijft wel overeind. 
“Dat dit voortaan in elke Vlaamse stad 
en gemeente zal ingevoerd worden 
heeft bovendien nog een belangrijk 
voordeel. Als je verhuist zal je je recht 
op vrijstelling kunnen meenemen”, vult 
Stephanie aan.
Omwille van GDPR moesten de gege-
vens geregistreerd binnen het vroege-
re Gentse systeem verwijderd worden. 
De tellers staan dus opnieuw op nul. 
“Maar aangezien we in 2024 twee 
keer naar de stembus trekken, zullen 
vrijstellingen alweer aangevraagd 
kunnen worden voor de verkiezingen 
daarop”, concludeert Stephanie, “en 
dat recht blijft verworven over het 
hele land”.

“Wonen in Gent moet weer betaal-
baar worden. Dat is een gedeel-
de verantwoordelijkheid van Gent, 
Vlaanderen en de bouwsector”, 
zei adjunct-fractievoorzitter Carl 
De Decker tijdens zijn pleidooi op 
de gemeenteraad van oktober naar 
aanleiding van de volksraadpleging 
in Gent.

Betaalbaar wonen is een thema waar 
elke stad mee geconfronteerd wordt. 
In de commissie wonen van de Stad 
Gent wordt gewerkt aan oplossingen: 
“De huidige wooncrisis is een breed 
maatschappelijk probleem waar we 
volop op moeten inzetten. Er is on-
der meer nood aan meer sociale wo-

GENTSE VRIJSTEL-
LINGSREGELING VOOR 
BIJZIT TERS KRIJGT 
NAVOLGING IN
HEEL BELGIË
FRACTIEVOORZITSTER STEPHANIE D’HOSE

NIEUWS UIT
DE FRACTIE

“DIT MOET EEN
EINDE MAKEN AAN
DE VERHALEN
VAN PECHVOGELS 
DIE VERKIEZING NA 
VERKIEZING MOETEN 
OPDRAVEN”

CARL DE DECKER 
BREEKT EEN LANS 
VOOR BETAALBAAR 
WONEN
ADJUNCT-FRACTIEVOORZITTER
CARL DE DECKER
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ningen en budgethuurwoningen. De 
inspanningen die we doen als Stad 
zullen niet enkel leiden tot méér soci-
ale woningen, maar zullen er ook voor 
zorgen dat het aanbod kwaliteitsvol-
ler én energiezuiniger wordt. De fi-
nanciering van sociale woningen is een 
Vlaamse bevoegdheid, maar de Stad 
Gent investeert daar bovenop zelf 
ook 92 miljoen euro in betaalbare en 
kwaliteitsvolle woningen”, zegt Carl. 
“Het gaat niet enkel over de doel-
groep van sociale huisvesting,” be-
nadrukt Carl. “Ook de middenklasse 
slaagt er dikwijls niet in een betaal-
bare woning te vinden. De grote druk 
op dat segment van de woningmarkt 
zorgt ervoor dat steeds meer hard-
werkende gezinnen én alleenstaanden 
uit de boot vallen. We moeten ervoor 
zorgen dat ook die groep niet in een 
situatie komt waarbij ze niet meer op 
de reguliere private koop- of huur-
markt terechtkan.”
Volgens Carl moet het huizenaanbod 
substantieel worden vergroot: “Er moet 
massaal bijgebouwd worden in Gent. 
En om dat te realiseren zullen enkele 
heilige huisjes moeten sneuvelen.
Als we de weinige open ruimte in 
onze stad willen bewaren om wonen 
niet alleen betaalbaar, maar ook 
kwaliteitsvol te houden, moeten we 
onze weerstand tegen verdichting en 
hoger bouwen laten varen. 
We moeten dat doen in een breed 
partnerschap tussen stadsbestuur, 
ontwikkelaars én buurtbewoners.  
Geef ontwikkelaars de mogelijkheid 
om op eenzelfde oppervlakte een 
groter aantal wooneenheden te rea-

liseren. Zet daar een gegarandeerd 
aandeel betaalbare en zelfs sociale 
woningen binnen het project tegen-
over en we creëren een win-win situa-
tie. Laat hen bovendien investeren in 
meer openbaar groen en andere pu-
blieke voorzieningen waar uiteinde-
lijk alle Gentenaars baat bij hebben.
Dit alles moet uiteraard in nauw 
overleg gebeuren met de buurt zodat 
ook daar een draagvlak gecreëerd 
wordt.”

Voorzitter van de gemeenteraad 
Christophe Peeters kaar t de proble-
matiek van slordig geplaatste signa-
lisatieborden voor tijdelijke parkeer-
verboden in Gent aan. Hij wijst erop 
dat het systeem van Stad Antwerpen 
een te volgen voorbeeld is, hun bor-
den zijn digitaal en zorgen volgens 
hem voor uniformiteit, kwaliteit en 
flexibiliteit. 

Christophe Peeters kaartte in de com-
missie mobiliteit de huidige proble-
matiek aan: “De borden in Gent zijn 
slordig geplaatst, staan er vaak te 
vroeg of blijven na de werken veel te 
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lang staan. Bovendien zijn ze vaak van 
slechte kwaliteit waardoor ze scheef 
staan of omvallen. In Gent is de aan-
vrager van het tijdelijk parkeerverbod 
zelf verantwoordelijk voor het aan-
schaffen en plaatsen van de signalisa-
tieborden, wat ongetwijfeld deel van 
het probleem is.”
In de stad Antwerpen worden de sig-
nalisatieborden door de stadsdiensten 
zelf geplaatst, waardoor er meer oog 
is voor de toegankelijkheid van voet-
paden: “Het gaat om kwaliteitsvolle, 
digitale borden die zelfs vanop af-
stand aangestuurd worden, wat heel 
wat voordelen biedt. De weergave van 
tijd en datum op deze borden is digi-
taal en dus altijd correct en perfect 
leesbaar. De borden kunnen ook niet 
worden verplaatst om bijvoorbeeld 
meer plaats vrij te houden dan toege-
laten. De borden zijn namelijk voorzien 
van een alarm, GPS-tracker en accele-
rometer, zo worden ze ook niet gesto-
len. Bovendien duurt de aanvraag er 
maar 5 in plaats van 10 dagen zoals in 
Gent”, zegt Christophe.
In Antwerpen betaalt de aanvrager 
zelf minimum 58 euro, in Gent is het 
gratis voor maximum 14 kalenderda-
gen. “Daar tegenover staat echter dat 
de huur van signalisatieborden ook 
al snel 35 euro kost.” geeft Christop-
he nog mee. In Antwerpen ging het in 
2018 om een aanbesteding van 3,8 
miljoen euro voor 4.500 signalisatie-
borden. “Als daarmee de verrommeling 
van ons openbaar domein deels ver-
holpen kan worden, de voetpaden toe-
gankelijker gehouden worden, meerde-
re parkeerplaatsen niet langer worden 

PAK PROBLEMATIEK 
VAN SLORDIGE
SIGNALISATIEBORDEN 
VOOR TIJDELIJKE PAR-
KEERVERBODEN AAN
VOORZITTER VAN DE GEMEENTERAAD
CHRISTOPHE PEETERS

“EEN PARTNERSCHAP 
TUSSEN STADSBESTUUR, 
ONTWIKKELAARS ÉN 
BUURTBEWONERS IS 
NOODZAKELIJK”
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De Gentse politie zal vanaf  begin 
volgend jaar opnieuw een lokfiets 
kunnen inzetten om fietsdieven te 
vatten. De politie gebruikte eerder al 
zo’n fiets, maar kon die niet langer 
vlot gebruiken door juridische be-
zwaren. De wetgeving zal nu worden 
aangepast. “Begin 2024 zal de lok-
fiets eindelijk opnieuw worden inge-
zet”, zegt gemeenteraadslid Manuel 
Mugica Gonzalez.

Vorig jaar werd er aangifte gedaan 
van 3.200 gestolen fietsen, of 9 dief-

ingenomen en als een antwoord kan 
geboden worden op zeer terechte 
frustraties hierover bij de burger, dan 
moet dit een verantwoordbare inves-
tering zijn”, meent Christophe Peeters. 
De schepen van mobiliteit erkent het 
probleem en onderzoekt een verge-
lijkbaar systeem. In het voorjaar van 
2024 komt een rapport met mogelijke 
oplossingen.

Gemeenteraadslid Mehmet Sadik Ka-
ranfil is sinds 2019 bestuurder na-
mens Stad Gent bij Cevi vzw en Cevi 
NV, het Centrum voor Informatica. 
Cevi is als IT-leverancier gespeciali-
seerd in het bouwen van informati-
casystemen, vooral voor overheden. 
Cevi wordt nu Cevio, voluit het Cen-
trum voor Informatica - Oplossingen 
- Ondersteuning - Overheid.

Stad Gent heeft natuurlijk haar eigen 
ICT-partner, District09, dat onder de be-
voegdheid van schepen van digitalisering 
Sofie Bracke valt. Veel van de IT-toepas-
singen worden dan ook intern ontwik-
keld, maar voor bepaalde bestaande 
softwarepakketten doet de stad beroep 
op de intercommunale Cevi(o). Zo kan de 

ontwikkelings- en beheerskost gespreid 
worden over meerdere gemeenten, en 
kan Stad Gent gericht investeren om aan 
de Gentse IT-prioriteiten te voldoen.
Gemeenteraadslid Mehmet Sadik Karan-
fil benadrukt het belang van een goed 
geïntegreerd IT-systeem: “Dit vormt de 
ruggengraat van een moderne stad als 
Gent, waar efficiëntie, transparantie en 
dienstverlening centraal staan. Het stelt 
de stad in staat om haar diverse diensten 
naadloos te laten samenwerken, informa-
tie te delen en processen te optimaliseren. 
Dit alles met als doel de best mogelijke 
service te leveren aan de Gentenaars.”
“Een goed IT-systeem is ook essentieel 
voor het waarborgen van de cybervei-
ligheid van de stad en haar klanten: 
burgers, ondernemers en alle andere 
partners. In een tijd waarin digitale be-
dreigingen steeds geavanceerder wor-
den, is het cruciaal om te investeren in 
robuuste beveiligingsmaatregelen”, al-
dus Mehmet. “Schepen Bracke zet daar 
als voorzitter van District09 heel sterk 
op in, ook bij Cevi(o) is het een absolu-
te prioriteit.”

LOKFIETS ALS WAPEN 
TEGEN FIETSDIEVEN
GEMEENTERAADSLID MANUEL
MUGICA GONZALEZ

CEVI VZW WORDT
CEVIO VZW
GEMEENTERAADSLID
MEHMET SADIK KARANFIL

“EEN GOED 
GEÏNTEGREERD IT-
SYSTEEM VORMT DE 
RUGGENGRAAT VAN
EEN MODERNE STAD
ALS GENT”

“BEGIN 2024 KOMT 
EEN RAPPORT 
MET MOGELIJKE 
OPLOSSINGEN”
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stallen per dag. Het is een stedelijk fe-
nomeen waar ook de stad Gent niet van 
gespaard blijft. Eén van de initiatieven 
waar burgemeester Mathias De Clercq 
en gemeenteraadslid Manuel Mugica 
Gonzalez al langer opnieuw op willen 
inzetten, is de lokfiets. Als de lokfiets 
met tracker gestolen wordt, krijgt de 
politie een melding en kan ze op basis 
van een GPS-signaal de fiets en moge-
lijk ook de dief lokaliseren. Het systeem 
is simpel en wordt ook in Nederland ge-
bruikt. 
De lokfiets staat al bijna 10 jaar in 
het Gentse actieplan tegen fietsdief-
stallen. De fiets werd ook al gebruikt, 
de stad was tevreden over de aanpak, 
maar botste op juridische bezwaren 
om de fiets vaker in te zetten. “De lok-
fiets valt namelijk onder de categorie 
‘bijzondere opsporingsmethoden’. Dat 
betekent dat de politie de fiets enkel 
mag gebruiken in een onderzoek naar 
georganiseerde misdaad, bijvoorbeeld 
een internationale bende fietsdieven. 
Het parket moest telkens toestemming 
geven. Dat bleek in de praktijk onwerk-
baar”, zegt gemeenteraadslid Manuel 
Mugica Gonzalez.
Burgemeester Mathias De Clercq drong 
daarom al langer aan bij de bevoeg-
de minister op een aanpassing van de 
wet. Het federaal parlement buigt zich 
binnenkort over die wetswijziging, die 
naar alle waarschijnlijkheid begin 2024 
in werking zal treden. De aanpassing 
komt er op vraag van Stad Gent. “De 
pakkans gaat zo sterk omhoog. Hoeveel 
lokfietsen Gent zal inzetten en hoe ze 
eruit zien, blijft logischerwijs een ge-
heim”, klinkt het bij Manuel.

In totaal kregen 696 kinderen in de zo-
mervakantie de kans om 2 weken lang 
oefenklassen Nederlands, sport, spel en 
cultuur te volgen. “Voor het eerst konden 
ook 50 leerlingen uit het buitengewoon 
onderwijs deelnemen”, zegt gemeente-
raadslid Mieke Bouve.

De Zomeracademie in Gent biedt een 
gratis programma, waarin spelen en leren 
centraal staan. De focus ligt voornamelijk 
op jongeren met specifieke leernoden en 
kinderen uit kwetsbare gezinnen. Het aan-
bod richt zich op basisschoolkinderen, an-
derstalige leerlingen (OKAN) en kinderen 
uit Oekraïne. Nieuw dit jaar was de moge-
lijkheid voor ongeveer vijftig leerlingen uit 
het buitengewoon basisonderwijs om deel 
te nemen aan de Zomeracademie. Deze 
leerlingen konden binnen hun vertrouwde 
schoolorganisatie vertoeven en werden be-
geleid door hun eigen leerkrachten. 

BIJNA 700 GENTSE 
KINDEREN GINGEN 
NAAR DE
ZOMERACADEMIE    
GEMEENTERAADSLID MIEKE BOUVE

“HET BEHEERSEN VAN 
DE NEDERLANDSE TAAL 
IS ALS HET GEVEN 
VAN VLEUGELS AAN 
KINDEREN”

Gemeenteraadslid Mieke Bouve benadrukt 
het belang van de kennis van de Neder-
landse taal: “Het beheersen van de Neder-
landse taal is als het geven van vleugels aan 
kinderen. Het opent niet alleen deuren naar 
kennis, maar creëert ook een wereld waar-
in ze hun gedachten kunnen uiten, vrienden 
kunnen maken en vol vertrouwen deelnemen 
aan het avontuur van opgroeien. Het is de 
sleutel tot zelfexpressie en het bouwen van 
bruggen naar een grenzeloze toekomst.”
Diverse Gentse vzw’s - zoals Roeland en 
Freetime - en hoger onderwijsinstellingen 
droegen actief bij aan het educatieve pro-
gramma van de Zomeracademie. “Deelne-
mers kregen de gelegenheid om bijvoor-
beeld Nederlands te oefenen door het 
creëren van een toneelstuk of het schrijven 
van liedjes. Daarnaast maakten ze kennis 
met STEM (Science, Technology, Enginee-
ring & Mathematics) door proefjes in een 
laboratorium uit te voeren of insecten te be-
studeren onder een microscoop. Ook het 
herhalen van de tafels van vermenigvul-
diging kwam aan bod tijdens een kook-
workshop. Het aanbod is pedagogisch 
verantwoord en sluit aan bij het leerpro-
ces van de leerlingen”, zegt Mieke.

“HOEVEEL LOKFIETSEN 
GENT ZAL INZETTEN 
EN HOE ZE ERUIT ZIEN, 
BLIJFT LOGISCHERWIJS 
EEN GEHEIM”
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Gemeenteraadslid Patricia De Beu-
le kaar tte bij de bevoegde schepen 
enkele dringende herstellingswer -
ken in gebouwen van de Stad Gent 
aan: “Er was waterschade door 
een lek in het dak in het ontmoe-
tingscentrum in Oostakker en ook 
het jeugdhuis Maegher Goet heeft 
schade opgelopen door een vracht-
wagen die tegen het gebouw is 
gereden.” Patricia De Beule kreeg 
veel vragen van buur tbewoners en 

stelde meteen de nodige vragen 
aan de bevoegde schepen. Uit ant-
woord blijkt dat de stadsdiensten 
op de hoogte zijn en de herstel-
lingswerken zijn aangevat. Ook de 
kiosk moet volgens Patricia drin-
gend hersteld worden in haar oor -
spronkelijke glorie.

Gemeenteraadslid Patricia De Beu-
le: “De bevoegde schepen l iet weten 
dat de stadsdiensten direct in actie 
zi jn geschoten om meer waterschade 
in het ontmoetingscentrum te voorko-
men. Bi j de herstel l ing van het oor-
spronkeli jke lek in het dak van het 
ontmoetingscentrum kwamen bijko-
mende lekken aan het l ic ht. “Deze 
werken zi jn intussen al voltooid. 
Bi j jeugdhuis Maegher Goet werd 
het gebouw beveil igd en water- en 
winddicht gemaakt. Voor de eigen-
l i jke herstel l ing werd een architect 
aangesteld die een inschatting van 
de nodige werken zal maken en een 
plan van aanpak zal opstellen”, zegt 
Patricia.
De eerste herstel l ings- en instand-
houdingswerken aan de kiosk in 
Oostakker worden in december af-
gerond. “De kiosk is de ontmoetings-
plaats bij uitstek in Oostakker. Het is 
een historisc h en cultureel icoon dat 
al generaties lang centraal staat op 
ons dorpsplein. Om te passen in onze 
mooie, vernieuwde dorpskern is een 
grondige restauratie nodig. Er wer-
den ondertussen enkele dringende 
werkzaamheden uitgevoerd, maar 
daarmee is het werk niet af. Ik vroeg 
de bevoegde schepen om een lange-

“ENKELE DRINGENDE 
WERKEN ZIJN REEDS 
UITGEVOERD MAAR 
DAARMEE IS HET WERK 
NOG NIET KLAAR”

termijnoplossing uit te werken, zodat 
de kiosk als geheel grondig wordt 
hersteld. Door restauratie moet de 
kiosk haar historisc he waarde be-
houden en tegeli jker ti jd een moder-
ne en functionele ruimte bieden voor 
uiteenlopende gemeenschapsactivi-
teiten”, zegt gemeenteraadslid Pa-
tr icia De Beule.

PATRICIA DE BEULE 
KAART DRINGENDE 
HERSTELLINGSWERKEN 
IN OOSTAKKER AAN    
GEMEENTERAADSLID PATRICIA DE BEULE

VELI YÜKSEL WIL DAT 
BOETEVALSTRIK VOOR 
PARKING VRIJDAG-
MARKT STOPT    
GEMEENTERAADSLID VELI YÜKSEL

“Nog steeds rijden heel veel mensen 
met open ogen de boetevalstrik aan 
de Vrijdagmarkt in”, stelt gemeente-
raadslid Veli Yüksel vast. Automobi-
listen die via de Kammerstraat aan 
parking Vrijdagmarkt toekomen en 
vaststellen dat die volzet is, rijden via 
de baan rechts van de ingang over de 
Vrijdagmarkt weg, maar dat mag niet. 

De boetevalstrik aan de Vrijdagmarkt 
is al langer een doorn in het oog. Heel 
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wat automobilisten laten zich van-
gen op het moment dat ze in een file 
staan voor de ingang van de parking 
Vrijdagmarkt. Die file staat er als de 
parking volzet is. De automobilisten 
die niet willen blijven wachten, rijden 
dan weg via het baantje net voor de 
parking, langsheen de cafés Ventura 
en Albatros terug richting Sint-Jacobs. 
Maar dat mag niet, en dat staat ook 
aangeduid met borden. Een camera 
registreert elke overtreder.
Veli Yüksel kaartte het probleem al 
eerder aan in de gemeenteraad. Om-
dat er wel heel veel boetes werden 
uitgeschreven op die plek, kwam er 
mede op zijn vraag in juni 2019 een 
extra verkeersbord. Dat hielp ge-
deeltelijk. In 2018 werden er 3.115 
boetes uitgeschreven, in 2019 ‘maar’ 
2.319 meer. “Maar recent stond ik een 
tiental minuten te kijken op de Vrij-
dagmarkt”, zegt Veli. “De parking 
was volzet, en werkelijk de ene na de 
andere auto reed via die verboden 
baan weg. Dat is elke keer 58 euro. 
Heel vaak gaat het om toeristen, of 
mensen die Gent niet goed kennen. Ze 
houden alleszins een nare herinnering 
over aan hun bezoek.”
Veli Yüksel wil dat de camera op die 
plaats wordt uitgeschakeld op het mo-
ment dat de parking volzet is, zodat 
mensen weg kunnen uit de wachtrij. 
“De camera kan terug aan zodra de 
parking weer open is. Dat is met één 
druk op de knop te regelen, of zelfs 
helemaal te automatiseren. Verder 
lijkt het mij duidelijk dat het verbod 
ondertussen nog beter moet worden 
aangegeven.”

“HEEL VAAK GAAT HET 
OM TOERISTEN, OF 
MENSEN DIE GENT NIET 
GOED KENNEN”

De historische kiosk in het Citadelpark, 
ontworpen en gebouwd in 1885 door 
stadsarchitect Charles van Rysselberg-
he, is volledig gerestaureerd naar zijn 
oorspronkelijke glorie. “De houtstruc-
tuur is zorgvuldig opgeknapt, de giet-
ijzeren pilaren zijn gerestaureerd, en 
de originele kleuren zijn nauwgezet 
hersteld. Opmerkelijk is de terugkeer 
van het beeldje van de Griekse muze 
Erato op het dak, een exacte replica op 
basis van de plannen van Van Ryssel-
berghe”, zegt gemeenteraadslid Nico-
las Vanden Eynden.
 
De restauratie, die vorig jaar van start 
ging, omvatte het nauwkeurig opkrik-
ken van de koepel ter plaatse, het her-
stel van de houtstructuur en de restau-
ratie van de gietijzeren pilaren. Ook 
de natuurstenen sokkel werd opgefrist, 

KIOSK CITADELPARK 
ZIET ER WEER NET
ZO UIT ALS BIJ
OPENING IN 1885  
GEMEENTERAADSLID
NICOLAS VANDEN EYNDEN

voegen werden vernieuwd en regen-
waterafvoeren vervangen. “De Gente-
naars speelden een waardevolle rol in 
het project door historische kleurenfo-
to’s van de kiosk in te sturen, wat bij-
droeg aan het nauwkeurig vaststellen 
van de originele kleuren”, zegt Nicolas.
De terugkeer van de Griekse muze Era-
to, evenals de gietijzeren griffioenen 
die de kiosk bewaakten, vormen een 
tastbaar eerbetoon aan het rijke his-
torische karakter van deze prominente 
locatie in het Citadelpark. De officiële 
opening vond plaats op zaterdag 25 
november, en de gerestaureerde kiosk 
belooft opnieuw een centrale rol te 
spelen in het sociale leven van de Gen-
tenaars en de omringende gemeen-
schap. Nicolas Vanden Eynden en col-
lega raadslid Carl De Decker hebben 
als voorvechters van dit project samen 
bijgedragen aan het realiseren van de 
waardevolle restauratie. Carl zette het 
al sinds 2007 op de agenda, Nicolas 
bouwde er deze legislatuur succesvol 
op verder.

“DE KIOSK BELOOFT 
OPNIEUW EEN CENTRALE 
ROL TE SPELEN IN HET 
SOCIALE LEVEN VAN DE 
GENTENAARS”
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moediging voor bosuitbreidingsprojecten 
op private gronden. “Bovendien zorgt de 
reguliere werking van de Oost-Vlaamse 
Bosgroepen voor een 14 hectare ex-
tra bos”, licht Martine toe. De komende 
weken komt er bos bij in Nieuwdonk in 
Berlare, Heynsdaele in Ronse, Het Leen 
in Eeklo en Puyenbroeck in Wachtebeke. 
“Voor deze plantacties kunnen we tel-
kens rekenen op buurtbewoners of leer-
lingen”, zegt Martine Verhoeve trots. 
De toenemende zichtbaarheid en impact 
van klimaatverandering benadrukken 
de noodzaak van het aanplanten van 
sterke, robuuste bossen. “Met 50 volwas-
sen bomen haal je per jaar gemiddeld 
een ton CO2 uit de lucht. Bossen bieden 
verkoeling, houden water vast en gaan 
erosie tegen”, zegt Martine. De Provin-
cie realiseert haar bebossingsdoelen in 
samenwerking met partners, waaronder 
de Oost-Vlaamse Bosgroepen. 
In 2021 lanceerde de provincie samen 
met de Bosgroepen het Bosloket, het 
centrale aanspreekpunt voor gemeen-
ten met bosplannen. Het Bosloket biedt 
ondersteuning op juridisch, organisato-
risch en praktisch vlak.

“VOOR DEZE 
PLANTACTIES KUNNEN 
WE TELKENS REKENEN 
OP BUURTBEWONERS
EN LEERLINGEN”
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ALANA HERMAN IS 
PLEITBEZORGER VAN 
GEMEENSCHAPSDIENST    
GEMEENTERAADSLID EN
BCSD-LID ALANA HERMAN

PROVINCIE DRAAGT BIJ 
AAN REALISATIE VAN 
55 HECTARE BOS IN 
OOST-VLAANDEREN    
GEMEENTERAADSLID EN
PROVINCIERAADSLID MARTINE VERHOEVE

De Stad Gent voert de gemeenschaps-
dienst in. “We willen zoveel mogelijk 
mensen aan het werk helpen. Er zijn 
heel veel openstaande vacatures die 
niet ingevuld geraken. De gemeen-
schapsdienst kan daar een goed hulp-
middel in zijn en is onderdeel van een 
breder activeringstraject. Het is geen 
straf voor de werkzoekende, maar juist 
een kans om onder persoonlijke bege-
leiding op een laagdrempelige manier 
terug contact te krijgen met werkgevers 
en de arbeidsmarkt, om meer ervaring 
op te doen en om nieuwe arbeidsvaar-
digheden aan te leren”, zegt gemeente-
raadslid Alana Herman.

De Gentse Open Vld fractie is voorstan-
der van de verplichte gemeenschaps-
dienst. Het is mede dankzij Open Vld 
dat deze maatregel opgenomen is in het 
Vlaams regeerakkoord en nu uitgevoerd 
wordt. “Net zoals in vele andere steden 

hebben we in onze stad veel bedrijven 
die hun vacatures niet ingevuld krijgen en 
tegelijk hebben we ook een behoorlijke 
pool aan werklozen. Daartegenover staat 
dat mensen in de werkloosheid maar geen 
geschikte job vinden, vaak omdat hun op-
leidingsprofiel niet past bij de vacatures. 
Er is een mismatch”, aldus Alana.
Alana Herman duidt op het belang van 
een goede samenwerking van de Stad 
Gent met VDAB, sociale partners, on-
dernemers en opleidingsinstituten. In het 
Gentse project worden 13 begeleiders 
voorzien voor 39 werkervaringsplaatsen. 
“Dit is een ratio van 1 op 3, wat betekent 
dat er heel veel ruimte is voor persoon-
lijke begeleiding. Het is dus niet zo dat 
de mensen die in een dergelijk traject zit-
ten aan hun lot worden overgelaten, laat 
staan ‘uitgebuit’ zouden worden. Ove-
rigens biedt de Stad Gent al bijzonder 
veel arbeidskansen aan laaggeschool-
den, en we mogen daar gerust ook trots 
op zijn. Deze trajecten zijn een onmisbare 
schakel om mensen die langer dan 2 jaar 
werkloos zijn, mee te krijgen.”

De Provincie Oost-Vlaanderen plant 
deze winter heel wat bos aan. “In 
totaal gaat het om bijna 55 hectare 
of  maar liefst 75 voetbalvelden aan 
bos”, zegt provincieraadslid Martine 
Verhoeve. 
 
“In de eerste plaats wordt er deze win-
ter 20 hectare nieuw bos aangeplant op 
de eigen provinciale terreinen. Daar-
naast ondersteunt de Provincie in totaal 
20,5 hectare bosaanplantingen van ge-
meenten via het Bosloket en van particu-
lieren via BOOST-subsidies. Dat laatste 
geeft via een toelage een extra aan-

“MENSEN WORDEN 
NIET AAN HUN LOT 
OVERGELATEN. ER IS 
HEEL VEEL RUIMTE 
VOOR PERSOONLIJKE 
BEGELEIDING”
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CHRISTIAAN
VAN BIGNOOT 
IN RAADSLID IN DE KIJKER LEREN WE DE 
MENS ACHTER DE POLITICUS BETER KEN-
NEN. WE GINGEN OP DE KOFFIE BIJ CHRIS-
TIAAN VAN BIGNOOT, SOCIAAL-LIBERAAL 
GEMEENTERAADSLID SINDS 2019.

RAADSLID
IN DE KIJKER

Christiaan, op jouw profiel staat dat je 
een sociaal-liberaal bent. Hebben men-
sen vaak een verkeerd beeld van jou 
omdat je juwelier bent?

Mensen hebben soms een verkeerd 
beeld van liberalen. Zij denken dat 
wij voor de grote vermogens zijn. Dat 
klopt niet. Ik geloof in een eerlijke sa-
menleving met gelijke kansen voor ie-
dereen, waar vrijheid heerst en hard 
werken beloond wordt. Ondernemers 
worden nog te veel gehinderd door 
de hoge belastingdruk en belemme-
rende regelgeving van overheden. 
Als lid van een serviceclub draag ik 
solidariteit hoog in het vaandel. Wij 
steunen via onze acties vooral kinde-
ren die het niet altijd even gemak-
kelijk hebben. Gentse organisaties 
staan daarbij centraal. De komende 
weken zijn onze leden opnieuw actief 
op de Kalandeberg met de verkoop 
van leuke sleutelhangers.  Alle boven-
staande principes proberen we trou-
wens met VOOR GENT te verenigen, 
daarom dat deze samenwerking naar 
mijn mening het beste is voor Gent en 
voor de Gentenaar. 

Waarom heb je ervoor gekozen om te on-
dernemen in Gent en wat maakt deze stad 
voor jou zo’n geschikte plek om te onder-
nemen?
 
Gent is mijn thuisstad, doordrenkt met 
geschiedenis en cultuur. De Gentenaars 
waarderen echt vakmanschap. In tegen-
stelling tot vroeger, ga ik nu langs bij men-
sen om hen te helpen het juiste juweel te 
kiezen dat past bij een bijzonder moment 
in hun leven: verloving, trouw, verjaardag 
of geboorte, maar ook bij het verlies van 
een dierbare, met een rouwjuweel. Dank-
zij mijn job mag ik mensen bijvoorbeeld 
helpen op hun mooiste dag, hun huwelijk. 
Het is prachtig om deel uit te mogen ma-
ken van dat geluksmoment. Ondanks de 
verschillen in smaak en stijl, delen alle 
koppels hetzelfde doel: een leven lang 
van elkaar houden.
Het stadsbestuur zorgt er mee voor dat 
ondernemers zoals ik vrij kunnen onderne-
men. Ze ondersteunt lokale ondernemers 
actief met evenementen en initiatieven. In 
Gent lopen we vaak voorop, zo biedt de 
Stad Gent ondersteuning voor start-ups, 
helpt ze actief mee bij het invullen van 
openstaande jobs en biedt ze professio-
nele begeleiding aan ondernemers.
 
Wat is je mooiste realisatie voor de
Gentenaars?

Dat is het register voor sterrenkindjes. In 
september stelde ik aan de bevoegde 
schepen voor om zo’n register op te rich-
ten, zodat ouders hun stilgeboren kindjes 
kunnen laten registreren bij de Stad Gent. 
In mijn (ruime) familie werden we zelf 
driemaal getroffen door het lot. Als je de 

pijn van die mensen ziet, dan besef je hoe 
essentieel het is om erkenning te geven 
aan hun sterrenkindjes. Het geeft ouders 
de mogelijkheid hun kindje officieel te 
erkennen, een naam te geven en zo een 
plekje te geven in hun leven, hoe kort die 
tijd ook was. Het biedt emotionele steun 
voor ouders die een kindje verliezen, als 
signaal dat ze mogen rouwen.
Ook ouders van kinderen die al lang ge-
leden gestorven zijn, zullen hun kindje 
kunnen registreren. Ik moedig ouders - als 
ze daar nood aan hebben - aan om ge-
bruik te maken van het register. Voor zich-
zelf, maar ook als een manier om samen 
te komen in verdriet en troost te vinden 
in elkaars verhalen. Elke erkenning, hoe 
klein ook, kan een verschil maken in het 
helingsproces.

“IK GELOOF IN
EEN EERLIJKE 
SAMENLEVING MET 
GELIJKE KANSEN 
VOOR IEDEREEN, WAAR 
VRIJHEID HEERST EN 
HARD WERKEN
BELOOND WORDT”



2524

MATHIAS DE CLERCQ
Burgemeester
09 266 54 00
mathias.declercq@stad.gent

SAMI SOUGUIR
Schepen van Cultuur, Stadsontwikkeling 
en Ruimtelijke Planning
09 266 54 80
sami.souguir@stad.gent

SOFIE BRACKE
Schepen van Economie, Ondernemen, 
Handel, Haven, Sport, Digitalisering
en Publiekszaken
09 266 51 86
sofie.bracke@stad.gent

STEPHANIE D ’HOSE
Fractievoorzitter
Gemeenteraadslid
0499 59 39 69
stephanie.dhose@stad.gent

CARL DE DECKER
Adjunct-fractievoorzitter
Gemeenteraadslid
BCSD-lid
0477 30 38 33
carl.dedecker@stad.gent

CHRIST IAAN VAN BIGNOOT
Gemeenteraadslid
0478 64 11 13
christiaan.vanbignoot@stad.gent

CHRISTOPHE PEETERS
Voorzitter Gemeenteraad
Gemeenteraadslid
0475 72 94 74
christophe.peeters@stad.gent

MANUEL MUGICA GONZALEZ
Gemeenteraadslid
0477 31 94 47
manuel.mugicagonzalez@stad.gent

MIEKE BOUVE
Gemeenteraadslid
0478 21 69 95
mieke.bouve@stad.gent

MEHMET SADIK KARANFIL
Gemeenteraadslid
0476 53 06 71
mehmetsadik.karanfil@stad.gent

PATRICIA DE BEULE
Gemeenteraadslid
0478 30 12 73
patricia.debeule@stad.gent

VELI  YÜKSEL
Gemeenteraadslid
0477 34 41 41
veli.yuksel@stad.gent

ALANA HERMAN
Gemeenteraadslid
BCSD-lid
0479 44 03 36
alana.herman@stad.gent

NICOLAS VANDEN EYNDEN
Gemeenteraadslid
09 242 89 02
nicolas.vandeneynden@stad.gent

MART INE VERHOEVE
Provincieraadslid
Gemeenteraadslid
0477 56 14 12
martine.verhoeve@oost-vlaanderen.be
martine.verhoeve@stad.gent

MARNIX VANDENBULCKE
Voorzitter
marnix.vandenbulcke@openvldgent.be

ANNELIE POLLEFLIET
BCSD-lid
annelie.pollefliet@stad.gent



Dit magazine werd geprint op 100%
gerecycleerd papier, verpakt in
composteerbare folie.

CON TACT

Fractiesecretariaat Gemeenteraad

Onderstraat 22

9000 Gent

+32 (0)9 266 53 47

www.openvldgent.be/gemeenteraad-gent

fractie.openvld@stad.gent

Fractiesecretariaat Provincieraad

+32 (0)476 87 84 17

www.openvldgent.be/provincieraad

sofie.de.wilde@vldfractie-ovl.be



gent.


